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Ο 

σύγχρονος άνθρωπος θα πρέπει να αξιοποιήσει την μεσιτεία της Θεοτόκου, η 
οποία είναι σωστική. Σε κάθε θλίψη και πρόβλημά του να μην ξεχνά ότι υπάρχει «η 
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των θλιβομένων βοηθός, η προστάτις, η αντιλήπτωρ, η παραμυθία των 
ολιγοψυχούντων» στην οποία μπορεί να προστρέχει και να βρίσκει παρηγορία, 
άμεση λύση και απάντηση.
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